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Protok6l nr IY 12024

z IV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia B sierpnia2024

Obrady rozpoczgto 8 sierpnia 2024 o godz. 10: 00, azakohczono o godz. 12: 30 tego samego
dnia.

Ad-l

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie - otworzyl IV
Nadzwyczajn4 Sesjg Rady Miejskiei w Sochocinie IX kadencji samorz4du gminnego.

PrzewodniczEcy stwierdzil, 2e w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi quorum wladne do

podej mowania prawomocnych uchwal.

Powitano wszystkich obecnych na sesji (wg. list obecnoSci stanowi4cych dokumentacjg sprawy

o.0002.4.2024).

Porz4dek obrad:

l.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoSci obrad.

2. Wnioski w sprawie porz4dku obrad.

3. Wyst4pienie Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin.

4. Wnioski w sprawach r62nych, bie24cych.

5. Podjgcie uchwal:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin;

2) w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok;

3) w sprawie dopuszczenia zaplaty podatk6w i innych oplat stanowi4cych dochody budzetu

Miasta i Gminy Sochocin innym instrumentem platniczym;

4) w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia planu og6lnego dla teren6w znaldujqcych sig

w granicach administracyj nych Gminy Sochocin;

5) zmieniaj4ca uchwalg w sprawie poboru podatku rolnego, leSnego i od nieruchomoSci oraz

oplaty targowej w drodze inkasa, okreslenia inkasent6w i wysokoSci wynagradzaniazainkaso;

6) zmieniq4ca uchwalg w sprawie przyjEcia regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w szkolach i przedszkolu prowadzonym przez Miasto i Gming Sochocin;



7) w sprawie wyra2eniazgody na sprzeda2 nieruchomoSci gruntowej zabudowanej stanowi4cej

wlasnoSd Miasta i Gminy Sochocin uzytkownikowi wieczystemu;

8) w sprawie wyra2eniazgody na sprzedaz nieruchomoSci gruntowej zabudowanej stanowi4cej

wlasnoS6 Miasta i Gminy Sochocin uZytkownikowi wieczystemu.

6, Zamknigcie obrad IV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie.

Ad-2
Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedl do

punktu 2 porzqdku obrad ,,Wnioski w sprawie porz4dku obrad".

Nie bylo wniosk6w w sprawie porz4dku obrad.

Ad - 3.4

Pan Dariusz Kujawski- Przewodniczqcy ltady Mie.isl<ic.i lrrzeszed.l clo p[<t.3

,,Wyst4pienie Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin." i poprosil Burmistrza o wyst4pienie.

Burmistrz Jacek Podg6rski - poprosil aby Radni zadawali pytania.

Radny Waclaw Rutkowski - zainicjowal sprawg dot. planu zagospodarowania
przestrzennego.

W dyskusji dot. planu zagospodarowania przestrzennego wzigli udzial: Burmistrz Pan Jacek
Podg6rski, Pani Iwona Urbariska Inspektor ds. gospodarki komunalnej i planowania
przestrzennego, Przewodnicz4cy Rady Pan Dariusz Kujawski, Radna Pani Izabela KuZniewska.

Radna Pani Izabela KuZniewska,,Panie Przewodnicz:4cy,Pahstwo Soltysi, Panie Burmistrzu,

Paristwo Radni. Ja mam kilka spraw. Pierwsza rzecz odnoSnie tego co powiedzial Pan Radny

Rutkowski. Wojewoda wszcz$. postgpowanie w sprawie stwierdzenia niewaano6ci naszych

uchwal. Ja mySlg, ze gdybySmy zrobili konsultacjg i wylozenie przed zloaeniem tego do

Wojewody to pewnie nic by sig nie stalo, a mieliSmy dylemat na zasadzie czy konsultacjr czy

wylozenia. Ja mySlg, 2e informacji dla spoleczefstwa nigdy nie jest za wiele i tutaj akurat nic

by sig nie stalo. Z tego tytulu mamy wszczgte postgpowanie uniewahniajqce, wigc zgodzg siE

tutaj z przedm6wcq, 2e nie wygl4da to dobrze jesli chodzi od strony prawnej. Chcialam teL

zapytac, no moze juZ,2e tak powiem, nie bgdg siE rozwodzic na temat zwolania dzisiejszej,

dzisiejszego obrad sesji nadzwyczajnej, bo oczywiScie Pan Burmistrz m6gl zloLy6 taki

wniosek, PanPrzewodniczqcy zwolaltakqradg. MySlg,2e jednak terzeczy, kt6re s4poruszane,

wszystkie s4 jak najbardziej walne. Niemniej jednak uzasadnieniem zwolania do takiej sesji s4

sprawy pilne, kt6re nie mog4 poczekac do sesji nadzwyczajnych i mozna byloby spokojnie
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wedlug mnie zrobi6 to w normalnym trybie. Tym bardziej, zejesli chodzi o uchwalg, w kt6rej

bgdziemy obnizal pr6g dodatk6w dla nauczycieli jest walkowane od pocz4tku kadencji pana

Burmistrza, wigc mySlg, 2e to nie jest SwieZy temat. Rozumiem teZ, Ze chodzi o to, Zeby

to wprowadzi(, jak najszybciej od I wrzeSnia. Rozumiem, ale mimo wszystko uwa1am, Le

molna by byto to zrobid w trybie zwyczajnym, a nie w trybie nadzwyczajnym. Je(li chodzi

o uchwalg dotycz1cq zbywania maj4tku, czyli tych dw6ch uchwal dotyczqcych zbycia praw

wlasnorici do tych dw6ch dzialek, chcialabym wiedzied jaka kwota wchodzi w grg na zbycie.

Dlaczego po prostu sig tego pozbywamy? Ile gmina na tym zyska? Rozumiem, ze ktos kto

uZytkowal te nieruchomoSci ma prawo d,o zlokeniawniosku o zakup tego i prawo pierwokupu

bez przetargu przez zasiedzenie."

Pan Przewodniczqcy Dariusz Kujawsl<i poprosil aby pytania dotyczqce uchwal zadawa(, przy

procedowaniu uchwal.

Radna Pani Izabela Kufniewska -- kontynuowata,,tojuZ nie bgdg siE powtarzac proszg

o odpowiedL w tym momencie, kiedy bEdzie podejmow ana ta uchwala. Chcialam zapytac te|
Pana Burmistrza na temat pozyskanych pienigdzy z funduszu tak jakby kryzysowego, czy

m6glby poinformowa6 nas, czy zostaly takie Srodki przyznane, w jakiej kwocie, czego one

dotyczq i w jaki spos6b Pan Burmistrz bgdzie chcial to realizowa|? Chodzi mi o drogg

Gutarzewo-Ciemniewo. Chcialabynr tez gdyby Pan Burmistrz byl laskawy przedstawi6 wyniki

kontroli jeSli chodzi o Smieci i odpady. Jak to wygl4da ile punkt6w zostalo skontrolowanych?

Generalnie chcialabym wiedzie6 teZ ile grninanatym zyskalapo tej kontroli. Ile wigcej wplynie

do budzetu ZebySmy mogli mniej doktradad do tych Smieci. Chcialabym teL zapyta6. na jakim

etapie sQ rozmowy z wykonawc4, jesli chodzi o projekt, ktory byl realizowany pod koniec

zeszlego roku, a odbierany w styczniu 2024 odnolnie Swietlic czterech,czyli Gutarzewo,Kgpa,

Slepowrony iDro2dzyn? Czy wykonawca uwzglgdnil nasze proSby, jesli chodzi o dokoriczenie

i generalnie czy gwaruncja obejmowala te niedor6bki takzwane,kt6re byly w tych Swietlicach?

Czy to zostalo lu?zakohczone i czy w ramach tei gwarancji ten wykonawca to zrobil? I jeszcze

juz ostatnio, mam tego wigcej, ale jak Pan Burmistrz sam zaznaczyl,moze to nie miejsce dzisiaj,

Zeby to wszystko poruszad, bo s4 i drobniejsze sprawy, chociaZby d,otyczqcestricte wsi Bolgcin,

okrggu z kt6rego jestem wybrana .jako radna. Chcialabym sig dowiedzie6, kiedy zostanie

sfinalizowana sprawa zwiqzana z funduszem soleckim, kiedy zostanie zainstalowanalampa,

kt6ra powinna juZ by(, zrealizowana w zeszlym roku, a zostalo to przesuniEte na ten rok.

I chcialabymztoLy1, tak4 proSbg do Pana Burmistrza,Zeby wyst4pil z interpelacj qd,o zaruqdc6w

drogi powiatowej i zarzqdcow drogi powiatowej i wojew6dzkiej jeSli chodzi o rondo we wsi

Bolgcin. Sami wiemy co sig wydarzylo w sobotg. Byl tam bardzo grohny wypadek, kt6ry m6gtr



mie(,bardzo,2e tak powiem dotkliwe skutki. Dzigki pracy strazakom udalo sig to opanowad.

Bardzo dzigkujg straZakom w imieniu wlasnym za to, bo jestem mieszkank4 Bolgcina

i chcialabym poprosid , Zeby Pan Burmi strz zloLyl tak4 interpelacjg,Zeby w tym miejscu moglo

powsta6 rondo, bo tam sig zdarzajT wypadki bardzo czgsto i chodzi

o b ezpieczeristwo mi e szkafl c6w. Dzi gkuj g b ardzo. "

Pan Przewodnicz4cy Dariusz Kujawski poprosil aby przestrzegad czasu wypowiedzi

i poprosil Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi.

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - odpowiedzial: ,,DziEkujg pani lzabello Ku2niewska

odnoSnie tych wszystkich pytari . Zadaje Pani ich bardzo duzo, nie tylko dzisiaj na sesji, ale tet

i mailowo. Na wszystkie pytania staramy sig pani odpowiada(, rzetelnie, nie na wszystkie od

razu,tak. JeSli chodzi o zasadnoSi dzisiejszej sesji, jednymzwaZniejszych uchwal, kt6r4 dzisiaj

bEdziemy podejmowai, a jest zwiqzanaz wyborem te2 soltys6w,kt6rzy zostali nowo wybrani,

a ich dziesiEciu, bgdziemy podejmowad uchwalg zrnieniajqcq w sprawie poboru podatku

rolnego, leSnego i od nieruchomoSci oraz oplaty targowej w drodze Inkasa okreSlania

inkasent6w i wysokoSci wynagrodzen za Inkaso. Do 15 wrzesnia tego roku jest pobierany

podatek i musimy tak4 uchwatE teZ podj4c. Oprocz tego jak zwolaliSmy teL tq, sesjg dzisiejsz4

teZ tak jak pani powiedziala wprowadziliSmy jeszcze ir-rne uchwaly, teZ waana uchwala

odnoSnie obnizenia dodatku motywacyjnego proszg Paristwa dla nauczycieh z terenu miasta

i gminy Sochocin, ale opr6cz tegote? mamy jeszcze inne. Mo2e bgdg niesp6jny w pewnych

rzeczach odnoSnie odpowiadaj qc na inne pytania. Wracaj4c do kontroli Smieciowej, ona caly

czas trwa. To nie jest tak, 2e ona zostala przeprowadzona i juL zostala zakohczona. Caly czas

bgdzie przebiegala w r62nych miejscach na terenie naszej gminy. Na chwilg obecn4 mamy teZ

okres urlopowy i Zeby takq kontrolg Zostala przeprowadzona musi by6 przynajmniej dwoje

pracownik6w. W tym momencie mamy jednq osobq na urlopie. WczeSniej byla druga osoba,

wigc chwilowo nie byly prowadzone te kontrole. .IeSli chodzi o takie sprawy wyslaliSmy duzo

rolnych zawiadomieri do r62nych mieszkairc6w i os6b, kt6re zamieszkuj4 naszqgming. Jest to

ustawowo wszystko zobligatyrowane dla nas jako dla lJrzgdu Miasta i Gminy. Wracaj4c do

lampy, lampa bgdzie w tym roku bEdzie na 100 procent postawiona w Pani miejscowoSci.

Pewne rzeczy sama Pani wie,2e musz? proceduralnie potrwai. Jestesmy ju|moZnapowiedziei

prawie ku kofcowi. Uwalam, 2e w ci4gu dw6ch miesigcy ta lampa bgdzie stata. Nawet

twaZam, 2e bqdzie wczeSniej, chocia? nie lubig rzuca1 sl6w na wiatr i powiedzied , 2e bgdzie

za miesi4c. Tak uwaLam, ze w niedlugim czasie zobaczy Pani t4 lampg i jak ona Swieci.

Z innych pytah, kt6re Pani tutaj zadala odnoSnie Swietlic. W tym momencie teZ nie ma

pracownika, kt6ry zajmowaN sig tymi Swietlicami. JeSli chodzi o... robiliSmy. Na kaadej
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Swietlicy robiliSmy takie spotkanie z osobami, kt6re mozna powiedzied zawiaduj4 tymi

Swietlicami. RobiliSmy zestawienie rueczy, kt6re s4 do poprawy jeSli chodzi o gwarancjg.

Bardzo czgsto teZ wynikaly inne rzeczy,ktore byly gdzieS tam nie do m6wienia i pewne rzeczy

te2 powoli bgd4 poprawiane. Te pewne nie do m6wienia, ale to ju| z naszej strony j ako Urzgdu

Miasta i Gminy Sochocin i bgdzie wyslany mail do wykonawcy o poprawg tych wszystkich

niedor6bek czy niedogodnoSci, kttire powstaly na tych Swietlicach. Nastgpn4 rzeczq rondo.

Tak jestem bardzo zatym. Tu poruszyla Pani bardzo wahny temat. Jestem zatymzeby 2ebySmy

zrobili z naszej strony jako z grniny po.idzie takie pismo. Wczesniej na spotkaniu z Soltysami

teZ poprosilem o pewne petycje, zebySniy ruszyli pewne sprawy, Zeby Generalna Dyrekcja

Dr6g i Autostrad w Warszawie, Zeby teZ, molnapowiedziei swoje stanowisko dala w sprawie

pewnych lewoskrgt6w czy chodnika na terenie naszej gminy. JeSli bgdziemy mieli juZ pewn4

iloSi podpis6w osobiScie pojadg i zlo2g,\eby to gdzieS nie zostalo gdzieS tam poloZone i w tej

sprawie, kt6r4 Pani poruszyla odnoSnie ronda w tamtym miejscu, tak zrobimy tak4 petycjg

i odnoSnie Urzgdu Gminy bgdzierny t4 sprawg monitorowad. Jest tobardzo waanasprawa. Tak

jak i dla Pani jako mieszkanki Bolgcina, aleteL i nas mieszkaric6w jako os6b, kt6re bardzo

czgsto tamtgdy przejeZdZajq, gdyz ruch i te skrzyZowanie jest newralgiczne jeSli chodzi o ruch

samochodowy, ale takze i rowerowo pieszy. .IeSli chodzi o pozyskanie Srodk6w z zarzqdzania

kryzysowego na drogE w Gutarzewie, w tym momencie nie pamigtam dokladnej kwoty jaka

zostalapozyskana przez pracownik6w, ale to jest kwota ponad pigciu, pig6 i szesd miliona. Jest

taka kwota, jest to kwota, kt6r4 rnoZerny wydatkowad w tym roku, tak jakby, ale w pewnym

momencie dostaliSmy proSbg, 2eby onc byly w nastgpnym roku, jesli bgdziemy chcieli

i bgdziemy skladad pismo. Pisrno odnoSnie tego 2eby zostaly przelohone te pieniqdze na2025

rok. Tylko proszq Paristwa musimy wiedzied o tym 2e po naszej stronie, po naszej stronie jest

jeszcze zrobienie w tym roku projektu, projekt, kt6ry musimy wykonac za wlasne pieni4dze

i wtedy bgdziemy mogli tamte pieni4dzc pozyskai. Projekt koszt niema\y,takbym powiedzial

i Plus do tego, do tych pieniqdzy, o ktorych m6wimy, proszg Paflstwa, to jest jeszcze wklad

wlasny gminy, 20Yo od wartoSci. .leSli by bylo caly czas, m6wimy o tej kwocie 5 milion6w, no

to 20%o latwo sobie obliczyc, jaki to by trzeba bylo tg kwotg zabezpieczyd w budZecie. Jestem

za tym, leby robi(, tak4 drogg, ale proszg Paflstwa, musimy pamigtad i podejmowai takie

decyzje, zeby pieni4dze na te wklady wlasne byly. I to wszystko na chwilg obecn4. JeSli pani

radna bgdzie miala chwilg po ses.ii chcialbym zebySmy sig spotkali chwilg porozmawiali.

Dobrze."

Radna Pani Izabela KuZniewska- ,, .IeSli chodzi o ten projekt, o kt6ry pytalam,mySlg, Ze 80yo

dofinansowania to juz sq naprawclg lzaclkoSi i mySlg, ze nieskorzystanie z tego projektu mimo



poniesienia koszt6w na projekt i na wklad wlasny 20o/r.1'o jest i tak dla nas wielka szansa, Leby

ta droga po prostu powstala, bo na chwilg obecn4 dzisiaj rozmawialam nawet zpanem radnym

ztego terenu. Powiedzial,2etadrogaznowujestproblem. Dobrze,2eniepada,aletenprzepust

powinien by6 zrobiony. Tam je1dzi autobus szkolny, wigc mySlg,2e..."

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - odpowiedzial: ,,1ja sig z Pani4 stuprocentowo zgodzg. JeSli

chodzi o ten przepust, bytrem tam na miejscu, oglqdalem go. Sq poczynione pewne starania

i juZ ruchy, heby udroZni6 ten przepust. Bgd4 tam takie kratki zalohone,Zeby bobry, kt6re tam

bardzo czgsto zatykajq ten przepust i jest niedroZny bgd4 tam umieszczone. Tak ma pani racjg,

2e 80 proc. dofinansowania jest to na ten czas bardzo dobra kwota, tylko caly czas m6wimy

o tym proszg paristwa musimy mie6 zagospodarowane wlasne pieni4dze w budzecie gminy na

wklad wlasny. Tak jak Pani m6wi projekt po naszej stronie w tym roku musi by6 wykonany

i te pieni4dzeteZ musimy znaleLc w budzecie gminy."

Radna Pani Izabela Kufniewska- kontynuowala ,rJa tylko jeszcze dwa slowa odnoSnie

lampy, jeSli mogg Panie PrzewodniczEcy. JeSli chodzi o lampg w Bolgcinie, Fundusz Solecki

bylprzeznaczony na2023 rok i ta sprawa juz powinna byi dawno zakonczona. Niemniej jednak

bt4d pracownika Urzgdu Gminy spowodowal, ze 19 tysigcy minus 12 to jest zeto t dlatego ja w

tej chwili domagam sig, zeby ta lampa byla skoriczona. f'o nie tak, 2e mrbardzo zaleLy na tym,

Zeby onaju?bytra, bo wiele lamp w Bolgcinie Swieci i jest w porz4dku. Tylko bardziej mi chodzi

o to, zeby ten etap juZ Funduszu Soleckiego 2a2023 zoslalzakonczony. Wigc bardzo sig cieszg,

2e to juL bgdzie final niediugo. Bardzo dzigkujg. Panie Przewodniczqcy tylko moja proSba juZ

taka natury bardziej nieprawnej. Rozumiem, ze sesje nadzwyczajne sQ zwolywane w trybie

natychmiastowym i pilnym ale tak z praktyki zwyczajowa jeSli chodzi

o funkcjonowanie samorz4du gminnego. Bardzo bym prosila ze swojej strony gdyby moLna

bylo chocia?telefonicznie powiadomii wczeSniej ze planuiecie paristwo tak4 sesjg na 7 dni to

juz jest wystarczajqcy czas, zebySmy mogli jako radni sobie zorgantzowa1 czas tw planie uj46,

bo bardzo bym chciala uczestniczyc we wszystkich sesjach."

Pan Przewodnicz4cy Dariusz Kujawski ,, Dzigkujg pani radnej. Na pewno bgdziemy szli

w kierunku ucywilizowania tego. Do tej pory zar6wno w poprzedniej kadencji i wczeSniejszej

kadencji nie bylo takich zwyczajow. Przynajmniej ja sig z takimt zwyczajami nie spotkalem.

Musialem tak samo bardzo szybko znalelc kogoS na zastgpstwo, bo jak dokladnie Pani wie tam

gdzie pracuje musi byc czlowiekzaczlowieka, ale bgdziemy szli w tym kierunku, Zeby to coraz

bardziej ucywilizowal. Jaknajbardziej popieram to, co Pani Radna powiedziala, jeaeli chodzi

o zlozenre interpelacji w sprawie budowy ronda na drodze w Bolgcinie, na drodze

nal<rzy26wce, drogi wojew6dzkiej i drogi powiatowej. Bardzo ladnym przykladem jest rondo
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w Strachowie, kt6re kiedyS bylo czarnyru punktern, jeZeli chodzi o t4 drogg, r6wnieZ droga

powiatowa z drog4wojew6dzkq. Zc swo.iej strony chcialbym podzigkow acbardzo wszystkim

strazakom, kt6rzy brali udzial w akcii ratowniczo-gaSniczej w ostatni4 sobotg i niedzielg,

poniewaZ akcja trwaia ponad 18 godzin. Sam tam bylem od samego pocz4tku do samego korica.

R6wnie2 chcialbym podzigkowai Panu Burmistrzowi za bardzo szybkie i sprawne

zorganizowanie posilku i cieplych napoi dla stra2ak6w bior4cych udzial w akcji. Pomimo to,

2e mamy lato, j ednak stra?acy , kt6rz,y dz.ialali przy tej akcj i niestety byli bardzo rozgrzani, noc

byla chlodna, wigc takie cieply positcl< i cieple napoje jak najbardziej poprawialy komfort ich

pracy, zwlaszcza,Ze mieliSrny.jeclnostki z Warszawy , zPlocka. Zostaloto bardzo pozytywnie

odebrane przezte jednostki,przeztych stra2ak6w bo rczmawialem z nimi rzato dzigkujg. Mam

nadziejg, 2e tutaj dyrekcja wojeu,odzka, wojew6dzki zarzEd dr6g podejmie trafne d,ecyzje.

Musieli naprawiad asfalt, widzieli co siq dzieje, co sig wydarzylo, wigc mySlg, Ze bgd4 tym

bardziej przychylni w kierunku buclowy skrzyzowaniabezkolizyjnego. W takim razie proszg

o zabranie gtrosu pani Jolanty Moniki Olszcwskiej.

Wiceprzewodnicz4ca Pani Jolanfa Monika Olszewska - ,,szanowni Paristwo, Panie

Burmistrzu chcialabym sig odr-rieSc do trzech kwestii. Jak najbardziej popieram tutaj rondo

zgloszone przez Paniq Radn4 Kuznicvvsk q. Przylqczam sig do podzigkowania r6wnie2 jak Pan

Przewodniczqcy dla strazakow z.asprawnE akcjq, 2eniedoszlo do wybuchu. Aczkolwiekiest
jeszczejedna sprawa dotyczqca tc.i al<c.ii. Chodzi o hydranty. Jak czgsto s4 konserwowane?

Dlaczego pytam? Od stra2ak6w rlowicclzialarn sig, ze w Bolgcinie, gdzie bylo zdarzenie,

nie mozna byl.o z hydrant6w pozl,sl<ac u,ody, trz,ebabylo jeildzi6 do Kolozgbia. Dobrze wiemy,

2e przy takich zdarzeniach wazna .icst kazcla minuta. Druga sprawa, na poprzedniej sesji

prosilam o informacj Q, czyjest gotowy pro.jckt na drogg w miejscowoSci Zelechy w kierunku

Kolonii Sochocin. InformacjE od placor.t,nika uzyskalam,Zew przerwie dostang t4 informacjg,

jaki jest stan prawny tej drogi, czy.ics1.iu2 gotowy projekt, czy te2 nie. Na przerwie informacji

nie uzyskalam. Dostalam infornrac.jq, 1;oproszono rnnie o numer telefonu, dostang informacjg

telefoniczn4. Do dzisiaj informacja Zztdna nie dotarla. Trzecia sprawa. Cieszg sig, 2e wyszlo

pismo odnoSnie petycja lewoskrgt6w. IJwalam, 2e to jest bardzo wa2ne, aczkolwiek

w piSmie... Mam tak4 proSbg,.jezcli rvychodzi pismo, gdzie te| sE wymienieni radni jako

inicjatorzy takiego, takiej sytuacii. nrarn proSbg, chcialabym wczeSniej takie pismo zobaczyc,

zanim p6jdzie w Swiat. Dlaczego o ty1.11 rnowiE? Wyszlo od nas pismo, kt6re bylo skierowane

nie do tej instytucj i co trzeba, bo zostalo skicrowane d,o zarzqdudr6g i most6w, a powinna byi
to Generalna Dyrekcja Dr6g Kra.lowych i Autostrad. Druga sprawa, pismo nie mialo znaku



sprawy, nie mialo podpisu. Uwalam, 2e to troszkE 2le Swiadczy o urzgdnikach, o urzgdzie,

Dzigkuj9.

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - odpowiedzial: ,, Doblze Pani radna to ja od razu odpowiem.

Zaczng od tego ostatniego. JeSli chodzi tak Pani ma racj<; powstal b14d odnoSnie insty.tucji do

kt6rej sig zwracamy. Ten blqdzostalprzezPaniq zauwa'Zony i Pani ju|wczesniej zglaszalato

ptzez pracownik6w i zostalo to juL poprawione. Kazdy rroze popelnid blEd i nikt nie jest

nieomylny. Nastgpn4 rzeczE odnoSnie znaku sprawy, proszg, to jest na chwilg obecn4 pismo,

ktore jest og61ne, a znaksprawy bgdziedopiero nadany,jakiu2 bgdziemy mieli zlokone pismo

do, znaczy wszystkie petycje bgdziemy mreli zlo'hone razem i dopiero wtedy bgdzie nadany

znak sprawy. Wracaj4c do nastgpnego pytania odnoSnie drogi na Zelechach, ztego co mi jest

wiadomo i jakie teraz w tym momencie sprawy prowadzimy odnoSnie drogi na Zelechach.

Droga na Zelechach ma projekt aktualny, jest tam zrobiony. Jest zrobiony projekt organizacji

ruchu i bgdziemy pr6bowali, bo s4 r62ne, tak jak wczeSniej tfiaj pani lzabela powiedziala

odnoSnie dofinansowan fiZnych, jest od Wojewody program i bgdziemy teraz, jesteSmy

w trakcie pisania wniosku i bgdziemy pr6bowali na t4 drogg pozyska6 teL pieni4dze,

bo priorytetem, kt6ry dla mnie jest proszg paristwa odnoSnie dr6g to sq drogi, po kt6rych je1dzi

autobus szkolny i to jest to jest jedna z drog, kt6rych kt6ra.jest jeszcze niewyasfaltowana, a po

kt6rej jeLdzi autobus szkolny."

Wiceprzewodnicz4ca Pani Jolanta Monika Olszewska - kontynuowala ,,Na pewno jest to

droga, gdzie jeLdzi autobus, czyh rozumiem, 2e .ieleh by znalazlo sig dofinansowanie,

preniEdze, to rozumiem,2e dokumentacja jest gotowa, 2e moLemy ktaS6 asfalt,tak?"

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - odpowiedzial: ,,Musimy poczekac na pieni4dze i na

rozstrzy gniEcie wniosku, kt6re zloLymy .

Wiceprzewodniczqca Pani Jolanta Monika Olszewska - kontynuowala ,,O to pytam, czy

mamy gotow4 dokumentacjg na tyle, 2e jezeli zna.id4 sig pieni4dze, mamy dokumentacjg,

mozemy przyst4pii do reahzacjr?"

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - odpowiedzial: ,,1-ak, jesteSmy w trakcie, jestesmy w trakcie

wniosku o dofinansowanie sporzqdzama. Nie proszg paristwa jeSli chodzi o Urzqd

Marszalkowski to jest taki zapis pieni1dze mogq byc od 50 do 80 procent od 50 do 80 i w tym

momencie tak naprawdg nie wiemy jaka bgdzie kwota. Musimy zawsze proszg paristwa tez

w pewnych kwestiach ryzykowai, podejmowac pewne decyzje. Mo2e bgdzie sytuacja,

Lebqdzie 80 procent, amohebyd tak,ZebEdzie 60."

Pan Przewodnicz4cy udzielit glosu Panu Radnemu .lakubowi Gburzyfiskiemu.

\J
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Pan Jakub Gburzyriski Radny "- ,,Panie Przewodniczqcy,Panie Burmistrzu, Wysoka Rado.

Ja chcialem sig spytac odno(nic tcgo nrostu w Koliszewie, co jest z tego, no bo tu sig m6wi

pilne, tu sig m6wi pilne, tu pilne, no a tutai to wie pan, dla mnie jest naprawdg pilne, bo ta droga

objazdowajest ju2 itak,2e nieistnii:.iqcego rlrostu w Gutarzewie, atutaj jeszczedalej to ju2 jest

wigkszym ci4gnikiem i niczyrrr nic rno2na przeiecha6. Chcialem dowiedzie6 sig jak to jest

i kiedy zostanie naprawione."

Burmistrz Pan Jacek Podg6rsl<i oclpowicclzial: ,,Na chwilg obecn4 nie zostanie naprawione.

Na chwilg obecn4 mamy przejazd.icdnzl stlonq. Na chwilg obecn4 szukam roZnychrozwiqzan

finansowych sk4d mozemy poz-ysliai na to pieni4dze. Pieni4dze, most sig nie zrobil w ci4gu

trzech miesiEcy. On proszg paristu,a.ir.rz. rniai lat du2o i paristwo rudmte?przejeadaaliscie przez

ten most i tez moglidcie wczesnic.i .iakics rcakcje swoje i zabezpieczyl moLejakies pieni4dze

we wczesniejszym bud2ecie. Nastgpnq v,ecz,Ena chwilg obecn4 zostalon odci42ony ten most

przez to, 2e droga w Gutarzewic.iu2.icst mozna powiedziei ku koricowi, jest przejezdny most.

Kahde tatanie takie proszg paristrva tcgo mostlr tu troszkg, tu troszkg to s4 dodatkowe koszty,

kt6re mo2emy to zrobic na chwilq i znorvu bgdzicmy wydawai, to jest tak jak w pewnym

momencie tu trochg dolozyrny, ttt trochq clolozyn'ry 5 tysigcy, 10 tysiEcy, znowu nastgpna

kwota, mozemy to zrobi6 i ten nrost bq:dzic przejezdny. Tylko w pewnym momencie znowu nie

bgdziemy mieli pewnych ftttartstirv na 10, keby dolohyd i zrobic go moke bardziej

profesjonalnie. Nie da sig w tynt rnonrcncie zrobii tego mostu, bo ja rozwaaamnaprawdg duze,

r62ne scenariusze naprawy tego rrrostrr. Na chwilE obecn4 mo2emy zrobil tylko remont tego

mostu, tak bym powiedzial pou,itznic r.v lormie dlewnianej , bo r6hne glosy slyszalem, Zeby

molna bylo zrobii tak albo tal<. Na chwilq obecn4 nie da sig inaczej. MoZemy spr6bowai

w pewnym momencie zrobi(, t-t'tost l-rctons11,y, 'lo jest okolo p6ltora roku czekanie na projekt

i na wszystkie zleceni a zgody Wtlcl I'}olskich i ten i do tego to te|sQ sam projekt to jest koszt

migdzy 70 a 80 tysigcy netto. .lc$ii choclzi o rn6wimy o moScie aeby byl w innej z innego

tworzywa zrobiony nie z drewna. Oal1, czas pr6buje gdzies pozyskai na to pieni4dze wigksz4

kwotg. I jeSli coS sig uda .ieszct,c w tynr roku, to moZe zaczniemy. Na chwilg obecn4

bezpieczenstwo dla mnie jest wa2nic.iszc , ),cby tarn siq nic nie stalo. Jest mo2liwoSd przejazdt.

Ci4gniki przejeldZaj4. Wienr o t1'rr. zc nic mo2na przejechac wielkq naczepq, ale proszg

patistwa, tam jest 3 tony ograniczcnic.. .la bardzn czgsto tam bywam na tym moScie,

bo przejeld?am, bo go sprarvdzanr. I'r'oszq paristwa ja naprawdg sig interesujg naszq gminq

i chcg jak najlepiej i przy mnic povnc oiqllniki tet przejeLdzaly, teZ przejezdzaty. MoZe nie

wszystkie, bo niekt6re naprawclg sq i,viclkogabarytowe. Chcialb ym, Zeby ten most zostal

zrobiony jak najszybciej, alc rta r-'lru,ilQ obecrr4 nie mamy na to finans6w. Mozemy tam



zainwestowa6 10 tysigcy, 15 zebytroszkg go poclrepcrowai. Ale czy to,czy to jest warte, tak

bym powie dzial,takie latanie, chwilowe dziury? .lana razicszukam, naprawdg szukam, pr6bujg

rozwi4zah,leby znale26 pieniqdze,Zeby zrobic tarn troszkq, by- powiedzial, konkretniejszy

remont. Nie, nie zapominam o nim. Naprawdg nie zaponiinam o tym moScie. Pan Radny mi

przypomina nie tylko dzisiaj na sesji, ale nie tylko Pan l{adny i Pafrstwo Soltysi i z Koliszewa

i Pan Soltyste|z Podsmardzewa. Japamigtam o tyn"r ichcg i nie chcg rzuca1 sl6wnawiatr,

2e onzaraz zostanie zrobiony. Na chwilg obecn4 finansc rie pozwalajq."

Pan Zbigniew Gontarek - Radny ,,Panie Przcwodnicz4cy, Szanowni Paristwo, Panie

Burmistrzu, chcialbym sig te2 r6wniez odnieS6 do moje.i poprzedniczki, odnoSnie ,,Funduszu

Soleckiego", bo w miejscowoSci Baraki, nawet zeSmy wyst4pili z takim pismem, jak Pan

Burmistrz doskonale pamiEta, nie dzialo siE to za Pana Ilurm tstrza, tylko za poprzednik a, 2e w

2022 roku i w 2023 zostaly pieni4zki z ,,Funduszu Soleckicgo", o czym wiem, 2e moae jakaS

tam byla po prostu tezzaniedbanie ze strony Soltysa, ale mySlg, 2e podstawowqrzeczqpowinna

byiinformacjatutaj odurzgdugminyiodpracownika,zczostalo jakieStam3 czy4 tysi4ce

w danym roku i co wieS planuje ztym zrobi(,. Chcialbym sig rownieZ dowiedziei , gdzie zostaly

przesunigte te pieni42ki, jeSli taka moZliwoSi istnieje. I3o naprawdg mamy problem ztym,aeby

wy2wirowai pierwszy odcinek. Projekt oczywiScie zostal wykonany na 400 metr6w i zostalo

ztego niecale 4 tysiqce. Molnabylo wykorzystac te pieni4dze,leby wyzwirowa6 dany odcinek.

Chocia? na ile by tyle starczylo? Nie bylo zadne.i infomracji do Soltysa. Ja wiem, 2e moglby

sig przyloLyd i Soltys zaloZmy tak i dociekac, alc mySlg, 2e podstaw4 to jest chyba informacja

tutaj ze strony UrzEdu Gminy, 2e zoslaly pieni4zki, czy chcemy je przesun4i na nastgpny rok,

czy jeszcze w tym roku wykorzystac. Kiedy on przysluguje. To byla ta sama historia

i w nastgpnym roku."

Pan Przewodnicz4cy -,,Panie Radny ja juz prosilem.ie2eli cl-rodzi o ,,Fundusz Solecki" bo nie

tylko Pana miejscowoSd jest wiele miejscowoSci na naszcj gminie gdzie fundusze soleckie nie

zostaly w pelni wykorzystane z roku 2022-2023..leclnak jest to w gestii Sotrtysa i Rady

Soleckiej, Zeby zglosid sig do odpowiedniej pani, kt6ra siq tym zajmuje, uzyskai informacjg.

Pani Ania ju| wjednej czy dw6ch wioskach znalazli tc pieni4dze w konsultacji z Pani4

Skarbnik. Taka informacjabgdzie, bo i tutaj proszQ tcz Pana Burmistrza,Zeby taka informacja,

jeheh sq takie niejasnoSci w wydatkowaniu lunduszlr soleckiego w poszczeg6lnych

miejscowo5ciach, Zeby trafia do obecnie pelni4cego obowi4zki soltysa. Bo uwazam, Le te

kwestie takie, bo juZ to od kilku sesji slyszymy,2e tam komuS gdzieS tam zostalo. My tego na

sesji nie wiemy i my tego na sesji nie znajdziemy. .lcst odpowiednr vqrdziat i proszg sig
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konsultowad z tym wydzialem, z paniq z Wydzialem Finansolvym i to jest w gestii Soltysa

i Rady Soleckiej. ,,

Pan Zbigniew Gontarek - Ilatltrv l<ontynr.rorval: ,,Panie Przewodni czEcy zgadzasig tylko,

Ze jak jazadawalem pytania na\ /crt po1"rrzeclrril<owi...."

Pan Przewodnicz4cy ,,No wlet(nic nr1, wracanry. Nic chcg, ZebySmy wracali do poprzednich

lat, bo moje, bo w mojej mie.iscou,o(ci tcz fr:ndusze nie zostaly zaangaaowane, aczkolwiek caly

czas mamy rgkg na pulsie i wicnrv ldzic. dlaczcgo te pieni4dze nie zostaly..."

Pan Zbigniew Gontarek - ILartnv l<orrt5,rruowal: ,,Ale chodzi wlaSnie o to, Zeby nadal nie

popelniai tych samych blgckiu,. l<1rilc by,1r, poprzednio . Zeby bylo wszystko czytelne

i informacja.."

Pan Przewodnicz4cy - ,,Tak .irrli prrnrr pou,icclziatem, od tego jest Soltys i Rada Solecka.

Czy jeszcze ma pan jakiS wazny u,nioscl< u, sprawach wahnych?"

PanZbigniewGontarek-Itatlrrr': .,Nicr.uo2cnrystawiacsytuacjiwtakiej,wtakim,wtakim,

w takim podejSciu, 2e teraz nie .iczrlzi autobrrs szkolny. WczeSniej wlaSnie tam na t4 drogE

powodziow4, co mamy te2.,Ie),.ic),.lzi urrtobus szkolny. Nie wiem jak jest teraz.M6wi4, ZePani

Soltys tutaj z Gutarzewa byla lrai,lzi,-'i zoricntowana. Czy teraz obecnie, w tym roku, teraz

mamy wakacje, czy jeildzi autobus \\/ tanrt4 drog4. czy nie. Priorytetem to s4 wszystkie drogi

moim zdaniem, bo by6 moZe w t1,t.n rol<u nic bqclz,ie je\dzil, ale nastgpnym bgd4 dzieci i bgdzie

musialjezdzi6.Takhetutaj kwcstia rlo{'inansowania chyba jest bardzowaana,bo jeSli 80 procent

to naprawdg to nie jest 50 na 50. I)zie l.rrjq'."'

Burmistrz Pan Jacek Podg6r'slti ...1'rr rla Pan raciq, tylko Ze jeSli mamy 80 procent do 5

milion6w inaprzyklad 80 proc(rr)t rlo r11ilie,r. dwuslu, no to teZ s4r62nice jeSli chodzi o ten.

Tak jak pan radny powiedzial, tn1,nitprawdg na chrvilg obecn4 bardzo duzo robimy spotkari

finansowych,liczymy pewnc Ilniurse i iesli bgctz,ie taka mo2liwoS6, bySmy chcieli zrobit, jak

najwigcej dr6g. Ja to obiecuiq. alc rrir.: .jcstcSnry rv stanie zrobic w ci4gu p61 roku czy roku

wszystkiego. I jeSli chodzi o clrol.rq (rrta.j rv (}rtzrrzewie. Mam jqtez gdzies w glowie,Zeby

to ruszyi, tylko muszg naprawtlc \\/ l)e \\,11)/u1 nrorncncie, mamy teruzpofuocze zosta\o przeszlo

i dopiero bgdziemy wiedzici r,r,c rvrz,cSniu. nrozc w pakdzierrrrku pewne tzeczy) naprawdg

na jakich finansach stoi nasza i{rrinu. Nic s4 to linansc, kt6re pozwalajqnamna to, Zeby w tym

roku ruszy6 wiele inwestycji. .lcSli paristu,rr clrcialbyrn powiedzie6, s4 pewne wnioski, kt6re

bgd4 we wrzeSniu na przyktad oSlaszanc. proi:tranly. gdzie tam na pewne rzeczy bgdzie na

przyklad nawet 100 procent dofiniursowania. W takich programach chcialbym spr6bowai

zlo\yd wnioski, Zeby mol,na [r),lo pozyskac picniilclz.e, tylko ze to bgd4 wnioski jeSli chodzi
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o te akurat nie drogowe, ale teZ wazne. Powiem tak, alc re'Z walne dla funkcjonowania calej

naszej gminy."

Pan Zbigniew Gontarek - Radny ,,Dzigkujg za takic podejScie, tylko tyle, 2e pragng

przypomniei, bo dzialo sig to za poprzednika,2.c ta tlroi;u byla zamkniEta ponad miesi4c czasu

ze wzglEduna to, ze nisko jest usadowiona. 'i'ynr barclzic.j tak.iak wspominalem wczesniej byt

zatkany przepust, takLe to sigjedno i drugie sprowaclzilo clo tego, 2eniebyloprzejazdt.P62niej

ona slu2yla zaobjazd. Jak powiatowa jest w rernoncic. .lcs'zcz.e druga proSba Panie Burmistrzu

i tutaj do wszystkich Paristwa radnych, kto ma oohotq barclzo chgtnie bym zaprosil Paristwa na

t4 drogg powiatow4, \eby zobaczyc, bo mtrsimy pewnc t-/.ea'zy te2 ustalii, bo jakiS wklad sw6j

wlasny tel dawalismy do tej drogi. A tyczy sig 1o r.v szozcg6lnoSci zrobienia zjazd6w, bo

bynajmniej w pierwszej kolejnoSci na drogi gminnc, a nic sq zrobione, nie wiem, jakieS takie

przeskoki dziwne, s4 zrobione gdzieS tarn, gclzic nroiur zclanicm nawet niekonieczne byloby,

2eby zrobione. Tak jak tutaj kaZdy moZe z rlicszkancriw Sochocina wie, tak zwana

,,Tralakgpa", tamjest zrobiony zjazd tutaj do niej. z 1ci1o .ial< kiedyS gazownicy mieli, tez jest

zjazdfajny zrobiony,awdroginaszej gminynie.icstzrobionc,doposesjijest,gdziemieszkaircy

mieszkaj4 i tutaj bardzo duzo tu zostaje inforrnac.ii i tclc{bnor,v ocl mieszkaric6w. Czemu tak sig

dzieje,2e gdziel s4 zrobione , a gdzie indziei nie ? Dzigkuig. .la bym prositr tylko Pana burmistrza

o interwencjg i o to, zebySmy dzisiaj sig tam przc.icchali. I)zigkujq."

Burmistrz Pan Jacek Podgrirski -,,Powiem tak, rny intcrwenir-rjemy na biezqcotez. Caly czas

jesteSmy. w kontakcie z wykonawc4, ale tc'2 i 'z ztt'z',ydcm powiatowym. Takae do nas

przychodzqmieszkafrcy, gdzie nie maj4 tychrjaz.dow zrotrionych. Pisma zostaLy przekazane do

powiatowego zarzqdu dr6g, Zeby zostalo tam 1o r.rrvzg.lqclnione, ale pewne rzeczy te2 nie s4

naniesione na mapach. JeSli na mapie uie ma pe\\/nc!lo zjazdu np. proszg pafstwa, to nie

mozemytamzrobi6. M6wig, sprawajestmonitorowana..[a Le'Zczqsto tambywamnatej drodze

i caly czas pr6bujq, pr6bujg tez pewne rzeczy, to co micszkaflcy mi przekazuj4 zglasza(,

wykonawcy."

Pan Zbigniew Gontarek - Radny: ,,Panie Bunnistrzu.jcst nasza druga gminna w Gutarzewie

i naprawdg tam jest bezpiecznie, bo zostalo to usypzrnc Lal< tyrn tak zwanym tym gryzem czy

czymS. To jest wynoszone na asfalt. Ostry zakrgt. Do.idzie to kiedyS naprawdg, odpuka6 do

nieszczgsliwego wypadku. Dzigkujg."

Pan Przewodnicz4cy Dariusz Kujawski powiedzial: ,,Oduoszqc siE do drogi w Gutarzewie,

ja jestem jak najbardziej za tym, leby ta droga zostaln wyrernontowana z tych funduszy

powodziowych. To, co Pan Burmistrz wczeSnic.i powicclziat,2e na pewno jeLeb w tym roku

powstanie projekt, to na pewno nie powstanie clroga. Dopiero droga powstanie, jeheli
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dostaniemy dofinansowanie,wlolymy wklad wlasny, dopiero powstanie w przyszlym roku i to

na pewno nie na wiosng, bo projektowanie takiej drogi teL nie trwa dwa miesiqce."

Radna Pani Izahela Kuiniewska - ,rJa jeszcze mam dwa pytania odnoSnie tak jakby

btezqcych spraw. Chcialabym zapytac Pana Burmistrza,kiedy powstanie zesp6lurzgdnik6w do

SciQgania Srodk6w zewngtrznych, czy to od Wojewody, czy to od Marszalka, czy to od innych

instytucji, kt6re dofinansowuj4 stowarzyszenia, kola, bo mam, zwracaj4 sig do mnie r62ne

otganizacje i ja nie potrafig im powiedziec, kto w gminie zajmuje sig takimi rzeczami, kto
pomaga w pozyskiwaniu tych pieni42k6w. I druga rzecz,12 sierpnia mamy spotkanie odnoSnie

tworzenia strategii, jesli chodzi o nasz4 gming na lata 2025-2034. Chcialabym zapytac, byc

moile sig mylg albo Zle zrozumralam, czy rny bqdziemy sami tworzyc t4 strategig, czy bgdzie

to zlecane nazewn1trz. JeSh bgdzie zlecane nazewnqtrz,to proszEpowiedziei ile nas to bgdzie

kosztowalo. Dzigkujg"

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - odpowiedzial ,,Odpowiem na pierwsze pytanie, jest

Wydzial Rozwoju Infrastruktury, wigc tam zawsze mog4 sig stowarzyszenia, czy pewne osoby,

kt6re potrzebuj4 jakichS informacji uzyskai odnoSnie dofinansowaf. Do pani sig zglaszajq, do

mnie, nikt sig nie zglosil. Moze sig boj4 mnie. Zapraszam Paistwa, proszg siE teZ do mnie

zgtasza|. Do mnie sig zglaszaj4 teZ osoby, ze pewne osoby obiecuj4, Le moLe coS powsta6 i

pomoze w tym to tamto i s4 sytuacje takie, 2e ZebySmy cokolwiek zrobilito musimy mie6 albo

w wieloletniej prognozie finansowej albo w budzecie na nastgpny rok, jesli chodzi o inwestycje.

I pewne rzeczy powinny byd konsultowane tuznam| a nie gdzies tam, Zeby ktoS gdzieS pewne

niezbyt trafne informacje gdzieS przekazywal, tak mi powiedzial. Nastgpna rzecz odnoSnie

pozyskania zewngtrznych Srodk6w, stworzenia jakiegoS zespolu. Na chwilg obecn4 proszg

pafrstwa ja pr6bujg wUrzEdzie Miasta i Gminy Sochocin rozdziela(,pewne obowi4zki, bo moim

zadanrem og6lnie jest zmniejszenie poniek4d zatrudnieniaw urzgdzie, ale Zeby nie tracil na

jakoSci wykonywanych uslug. Ale nie chodzi o zwolnienia jako zwolnienia proszg paristwa. Tu

bgdzie trochg czasu trwalo, bo ia jestem zatym, zeby pewne osoby, kt6re bgd4 odchodziiy 1a

emeryturg, ich obowi4zki zostaly przejEte przez inne osoby. Ja proszg paf,stwa caly czas

tlumaczE jedn4 waZnq rzecz. Wszystkie te decyzje, kt6re nawet dzisiaj bgdziecie uchwaly

podejmowa(,. Caly czas m6wig o jednej waZnej rzeczy. Nie chcg nikogo nigdzie zwalnia6. Je6li

bEdzie sytuacja taka,2e finanse gminy i jednostek podleglych bgd4 wymluszaly, to bgd4 to

bardzo trudne kroki, ale bgdg musial podejmowac takre decyzje. Wracaj4c do drugiej sprawy

odnoSnie strategii, i2 sierpnia zapraszamy, bo to s4 konsultacje, to s4 r62ne pafstwa pomysly.

Pomysly, wasze spostrzezenia. Chcemy, Zeby jak najwigcej os6b, jak najwigcej os6b, bo s4

zaptoszeni soitysi, sq zaproszeni osoby z ochotniczych straly polarnych, osoby z roLnych
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stowarzyszefl, k6l gospodyf, wiejskich. Zeby jak najwiEcej os6b bralo w tym udzial i zeby ta

strategia rozwoju gminy byla tak naprawdE przez was pokazana w kt6rym kierunku. Tak firma

bgdzie to prowadzila. Bylo podpisanie umowy w styczniu. W styczniu bylo podpisanie umowy.

Jeszcze nie bylem wlodarzem. WigkszoSi gmin, miast wykonuj4 firmy zewnEtrzne, bo to one

maj4wigksze doSwiadczeniemaja,zasobpewnych specjalist6w,kt6rzy wtej dziedzinie szybciej

i mozna powiedziei profesjonalnie podchodzq."

Pani Marzanna Kucharzak - Sekretarz: ,,Szanowna Pani Radna, jeleli chodzi o strategiE

rozwoju gminy, to ona bgdzie musiala byi powi4zana ztakim nowym dokumentem, kt6ry sig

nazywa,,Plan Og6lny". To s4 takie kwestie urbanistyczne, gdzie tutaj po prostu pracownicy,

my urbanistg, r6wnie2 mieliSmy umowg odnoSnie planu zagospodarowania przestrzennego,

a tu strategiabEdzie pol4czona zar6wno z wieloletni4 prognoz4 finansow4, planem og6lnym no

i cala strategia budowana. Dlatego z tego wzglgdu podejrzewam, 2e taka decyzja zapadla

o dno Sni e zlecenia fi rmi e zewngtrznej. D zi gkuj g.

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - ,,To teL dzisiai proszg Paf,stwa bgdziemy podejmowai

uchwalg w sprawie przyst4pienia do sporzqdzeniaplanu og6lnego dla teren6w znajdujqcych sig

w granicach administracyjnych gminy Sochocin. To te2 jest.f eden wlaSnie, tak jak tu wczesniej

pani sekretarz powiedziala, to jest jeden z dw6ch dokument6w, kt6re bgd4 nam potrzebne do

pozyskania w pewnym momencie jakichS Srodkow zewngtrznych, bo bgdzie to obligatoryjne,

2e do kofrcaprzyszlego roku bgdziemy musieli to zrobi6."

Radna Pani Izabela KuZniewska - odpowiedziala ,,Chcialam powiedziei tylko, ze jeSli

chodzi o strategig, poprzednie dwie strategie, ja rozumiem, 2e to jest powi4zane z tq obecnq,

ktora bgdzie to co pani m6wi pani sekretarz. Niemniej jednak te dwie poprzednie byly robione

przez pracownik6w Urzgdu Gminy z powodzeniem i wystarczyly do tego, 2eby ubiegai siE

o Srodki zewngtrzne. Inna sytuacja, 2enie bylo tych Srodk6w mocno pozyskiwanych, ale to.itrZ

inna kwestia. A ja zadajqc pytanie panu, jeSli chodzi o zesp6l urzgdnik6w, miatam na mySli

konkretne osoby zewzglEdutakiego, ze po prostu w momencie, kiedy to jest bardzo uog6lnione

zesp6l urzgdnik6w, to tak naprawdg nie ma zkim rczmawiac. Ja bym prosila, jakby Pan m6gtr

wskaza6 zespo\ trzech os6b, kt6re siE zajmui4 konkretnie pisar-riem takich wniosk6w, czy

wystgpowaniem o takie Srodki. A jeSli chodzi o to, jakie stowarzyszenra czy kola sig do mnie

zwracajE,ja owszem podpowiadam i muszg Panu powiedziec,2e piEc dofinansowafl ostatnio

zostalo ptzyznanych wlaSnie takim stowarzyszeniom i kolom. Dzigki mojej podpowiedzi,wigc

mySlg, 2e nie moja rola w tym, ale bardzo chgtnie bqdg pomagad nadal. Ale chcialabym te|

mie6 wsparcie w urzgdnikach i m6c z nimi rozmawial. Dzigkujg."

\l
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Burmistrz Pan .Iacek Podg6rski - powiedzialz ,rBardzo dobr4 robotg pani robi dla tych

stowarzyszeri i pomaga im. Dzisiaj pani to podjEla t4 rozmowg odno6nie takich os6b, czy s4 w

gminie i kto to jest. WczeSniej nie rozmawialiSmy ani razu na ten temat. JeSli wczesniej sig do

panizglaszaj4to zaptaszam do mnie. Moje drzwi s4 otwarte dlakaadego mieszkarica i dla

ka2dego radnego, zeby porozmawiac na te tematy, a pewne rzeczy s4 bym powiedzial

oczywiste, 2e rny jako urz4d jesteSmy dla mieszkaric6w i dla stowarzyszeh. Bo pierwsze

ze spotkari, kt6re zostaly zorganizowane na terenie naszej gminy i to byly spotkania

ze stowarzvszeniami, ktore dzialajq i z kolami gospodyri wiejskich, na kt6re zaprosilem

do wsp6lpracy i powiedzialem, zeby jeSli bgd4 mialy jakiS problem w pozyskaniu jakiegoS

dofinansowania,Zeby sig do nas zglaszaly. I takie bylo spotkanie w Miejsku Gminnym Osrodku

Kultury. To byly jedne z pierwszych spotkafl, kt6re zrobilem, bo wiem, bo dla mnie

te stowarzyszenia, czy ochotnicy, czy,czy stowarzyszeniaK6l Gospodyfr Wiejskich s4 dla mnie

wahne na terenie naszej gminy. Wigc zapraszam jeszcze raz gloSno powtarzam do Urzgdu

Gminy, jeSli ktoS bgdzie potrzebowat jakiejS pomocy, jesteSmy otwarci."

Radna Pani Izabela KuZniewska - odpowiedziala: ,,Bardzo dzigkujg."

Ad -5

Pan Dariusz Kujarvski- Przewoclnicz4c)/ Ilady Mieisl<iej zarnkn4l dyskus.ig pnnktr-r

4 i przeszedl do punktu 5 porz4dku obrad .,Podjqcie uchwal" i poddat pod glosowanie projekty

uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin oraz

w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok

Pani Kamila Wlodkowska - Skarbnik przedstawila oba projekt uchwaly wraz

zuzasadnteniem.

Gtosowanie w sprawie W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta iGminy Sochocin - czas glosowania: 8 sierpnia2024, godz. 11:10, wyniki:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK GI_OSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA),Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski(ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewskalZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA),
Piotr sokolowski (ZA), t-ukasz szabrahski (NIEoBECNI), Katarzyna wtodarska (ZA)

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjEla uchwalg jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmtany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2o24 rok.
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Glosowanie w sprawie W sprawie zmiany uchwaNy bud2etowej Miasta i Gminy
Sochocin na 2024 rok - czas gNosowania: 8 sierpnia 2024, godz. 11 10, wyniki: ZA:
13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski (ZA),
Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrahski (NIEOBECNI), Katarzyna Wodarska (ZA)

Przewodni czqcy Rady Miej skiej stwierd zil, 2e Rada Miej ska podj gla uchwalg j ednogloSnie.

Nastgpnie Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie

projekt uchwaly w sprawie dopuszczenia zaplaty podatk6w i innych oplat stanowi4cych

dochody bud2etu Miasta i Gminy Sochocin innym instrumentem platniczym.

Pani Kamila Wodkowska - Skarbnik przedstawita oba projekt uchwaly wraz

zuzasadnieniem.

Glosowanie w sprawie W sprawie dopuszczenia zaplaty podatk6w i innych oplat
stanowiqcych dochody bud2etu Miasta i Gminy Sochocin innym instrumentem
platniczym - czas gtosowania: 8 sierpnia 2024, godz. 11 12, wynik| ZA: 13,
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), SlawomirGwiazdowski(ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw
Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA),
Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski (NIEOBECNI), Katarzyna Wodarska (ZA)

PrzewodniczEcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Rada Miejska podjgla uchwalg jednogloSnie.

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt

uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia planu og6lnego dla teren6w znajduj4cych

sig w granicach administracyjnych Gminy Sochocin.

Pani Iwona Urbafska Inspektor ds. gospodarki komunalnej i planowania przestrzennego

om6wita projekt uchwaly.

W dyskusji wzigli udzia\: Radny Pan Waclaw Rutkowski, Pani Iwona Urbariska Inspektor ds.

gospodarki komunalnej i planowania przestrzennego, Radca Prawny Pan Michal Saganek,

Przewodni czycy Rady Dariusz Kuj awski.

Gtosowanie w sprawie w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia planu o96lnego
dla teren6w znajdujqcych sig w granicach administracyjnych Gminy Sochocin -
czas glosowania: 8 sierpnia 2024, godz. 11:19, wyniki ZA:13, pRZECIW: 0,
WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

v
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Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowskl@A), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), lzabeta Ku2niewskalZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Ols_zewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Fiutkowski (ZA),
Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz szabrariski (NIEOBECNI), Katarzyna wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg jednogloSnie.

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt

uclrwaly zmieniaj4cy uchwalg w sprawie poboru podatku rolnego, leSnego i od nieruchomoSci

otaz oplaty targowej w drodze inkasa, okreslenia inkasent6w i wysokoSci wynagradzania za

inkaso.

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski - om6wil projekt uchwaly.

Gtosowanie w sprawie zmieniajqca uchwale w sprawie poboru podatku rolnego,
leSnego i od nieruchomo6ci oraz opNaty targowej w drodze inkasa, okre6lenia
inkasent6w i wysoko6ci wynagradzania za inkaso - czas glosowania: 8 sierpnia
2024, godz. 11: 20, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK
GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

_W++it4nLerue: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawet Giranowski (ZA),Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), tzabeta Ku2niewskalZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski (ZA),
Piotr sokolowski (zA), t-ukasz szabrahski (NIEoBECNI), Katarzyna wodarska (ZA)

PrzewodniczEcy Rady Miejskiej stwierdzll, 2e Rada Miejska podjgta uchwalg jednogloSnie.

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt

uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie przyjgcia regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w szkolach i przedszkolu prowadzonym przezMiasto i Gming Sochocin.

Pani Monika Romatowska - Inspektor ds. administracyjnych om6witra projekt uchwaiy.

W dyskusji wzigli udzial: Radny Pan Krzysztof Dziggielewski, Radca Prawny Pan Michal

Saganek, Radna Pani Izabela KuZniewska, Burmistrz Pan Jacek Podg6rski, Skarbnik Pani

Kamila Wlodkowska, Radny Pan Wactaw Rutkowski, Radna Pani Jolanta Monika Olszewska,

Dyrektor PZSiPS w Sochocinie Pani Beata Grabarczyk-Tomaszewicz, Radny Pan Stanislaw

Kwiatkowski, Przewodniczqcy Rady Pan Dariusz Kujawski, Radny Pan Jakub Gburzyflski,

Radny Pan Zbigniew Gontarek.

Radny Pan Krzysztof Dziggielewski- odm6wil glosowania nad projektem uchwaly w sprawie

przyjgcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i przedszkolu

prowadzonymprzez Miasto i Gming Sochocin.

Radna Pani Izabela Ku2niewska zglosila wniosek formalny o przerwg w obradach.

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie wniosek

formalny.
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Glosowanie w sprawie Wniosek formalny w sprawie przerwy - czas glosowania: 8
sierpnia 2024, godz. 12:10, wyniki: ZA:11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIQ: 0,
BRAK GI-OSU: 1, NIEOBECN!: 2

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (BRAK GT OSU), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (PRZECIW), Dariusz Kujawski @A), lzabela
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA),
Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrahski (NIEOBECNI), Katarzyna Wodarska (ZA)

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, ze wniosek formalny

zostal podjgty i oglosil 10 minut przerry w obradach.

Po przerwie:

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt

uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie przyjgcia regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionyoh w szkolach i przedszkolu prowadzonym przez Miasto i Gming Sochocin.

Glosowanie w sprawie zmieniajqca uchwale w sprawie przyjgcia regulaminu
wynagradzanaa nauczycieli zatrudnionych w szkolach i przedszkolu
prowadzonym przez Miasto i Gminq Sochocin - czas glosowania: 8 sierpnia 2024,
godz. 12:25, wyniki: ZA'.5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIQ: 4, BRAK GTOSU: 1,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztoi Dziggielewski (BRAK GT OSU), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (PRZECIW),
Zbigniew Gontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (PRZECIW), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
WSTRZYMUJE SlD, lzabela Ku2niewska (WSTRZYMUJE SlQ, Stanistaw Kwiatkowski(ZA), El2bieta Olszewska
(NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (WSTRZYMUJE SlD, Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski
WSTRZYMUJE SlD, t ukasz Szabrahski (NIEOBECNI), Katarzyna Wodarska (PRZECIW)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Rada Miejska podjgla uchwalg.

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt

uchwaly w sprawie wyrahenia zgody na sprzedaZ nieruchomoSci gruntowej zabudowanej

stanowi4cej wlasnoS6 Miasta i Gminy Sochocin uzytkownikowi wieczystemu.

Pani Iwona Urbarlska Inspektor ds. gospodarki komunalnej i planowania przestrzennego

om6wila oba projekty uchwaly, kt6re dotycz1 dw6ch innych dzialek.

W dyskusji wzigli udziaN Radna Panilzabela KuZniewska, Pani Iwona Urbariska Inspektor ds.

gospodarki komunalnej i planowania przestrzennego, Radny Pan Stanislaw Kwiatkowski,

Burmistrz Pan Jacek Podg6rski, WiceprzewodniczqcaRady Jolanta Monika Olszewska.

Glosowanie w sprawie w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 nieruchomo6ci
gruntowej zabudowanej stanowiqcej wlasno6c Miasta i Gminy Sochocin
u2ytkownikowi wieczystemu - czas gNosowania: 8 sierpnia 2024, godz. 12'. 34,

'v
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wyniki: zA:11, PRZEC|w: 1, WSTRZYMUJE slQ: 1, BRAK Gt_osU: 0, NIEoBECNI:
2

Wyniki imiqnne; Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzynski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
WSTRZYMUJq SIE), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin izn;, oariusz Kujawski (ZA)',tzaietaKu2niewska
(PRZECIW), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (NIEOBECNI), Jotanta Monika Otszewska (ZA),
Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski (NIEOBECNt), Katarzyna WfoOarsXa 1Zn;

Przewodnic zqcy Rady Miej skiej stwierdzil, Ze RadaMiej ska podj gla uchwaig.

Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt

uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na sprzedaz nieruchomoSci gruntowej zabudowanei

stanowi4cej wlasnoS6 Miasta i Gminy Sochocin uzytkownikowi wieczystemu.

Glosowanie w sprawie w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomosci
gruntoweizabudowanej stanowiqcejwlasnoSc Miasta i Gminy Sochocin uzytkownikowi
wieczystemu - czas glosowania: B sierpnia 2024, godz. 12:35, wyniki: ZA: 11,
PRZECIW: 1, wSTRZYMUJE stQ: 1, BRAK Gt osU: 0, NTEoBECNT: 2

Wvniki imientg Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(WSTRZYMUJq SlQ, SlawomirGwiazdowski (ZA),Jerzy xiraolnizA;, Dariusz Kujawski lzeli,tzaoielaKuzniewska(PRZECIW)' Stanislaw Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta frlonit<a Olszewska (ZA),
Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), Lukasz Szabrariski (NtEOBEiNt), Katarzyna Wodarska (2A)'

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgta uchwalg.

Ad-6

Pan Dariusz

Nadzwyczajnej

Nadzwyczajnej

Kujawski Przewodniczqcy Rady Miejskiej zamknqr obrady

Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie slowami ,, Zamykam obrady

Sesji Rady Miejskiej. Dzigkujg Paf,stwu zauwag{,.l

IV

IV

uzauwagE". I
I

1l,,,"*oonffiillRady

Dariusz Kdiawsti

lrotokol przygotowala:
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Rada Miejska w Sochocinie
Radni - Sesja

Raport z glosowan

lV Sesja w dniu 8 sierpnia 2024

Przeprowadzone glosowan ia

1. Glosowanie w sprawie w sprawie zmiany wieroretniej prog nozy
Finansowei Miasta iGminy Sochocin - czas glosowania: 8 sierfnia2024,
godz. 11:10, wyniki: ZA:13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slt: 0, BRAK
GI-OSU: 0, NIEOBECN!: 2

Wvniki imienne:{rzysztof Dziggigfewski]{n), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
9ontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin iZR;, bariusz Kujawski (ZA), tzabeta
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska 1UlfOAfCrut1, jotanta Monika
Olszewska (ZA), Wac[w Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrariski (NtEOBECNt),

2. Gtosowanie w sprawie W sprawie zmiany uchwaly bud2etowej Miasta i
Gminy Sochocin na2024 rok - czas gtosowania: 8 sierpnia2Oi4, godz.
11:10, wyniki: ZA:13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf,: 0, BRAK GTOSU: O,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZR;, Oariusz Kujawski (ZA), liabeta
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (zA), Elzbieta Olszewska (NIEOBECNI), jolanta Monika
Olszewska. (24),W.""try Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrariski (NtEOBECNt),
Kalarzy na Wod a rska (ZA)

3. Glosowanie w sprawie W sprawie dopuszczenia zaplaty podatkow i innych
oplat stanowiqcych dochody bud2etu Miasta i Gminy Sochocin innyrn
instrumentem platniczym - czas glosowania: 8 sierpnia 2024, godz. 1i:12,
wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK GI_OSU: O,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzyszlol DziggielewskifZA), Jakub Gburzyrtski (ZA), pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZR;, Oariusz Kujawski (ZA), iabeta
Ku2niewska (ZA), Stanistaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NtEOBECNI;, jolanta Monika
Olszewska (Zn), W.actlw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), LukaszSzabrariski (flteOAeCrut),
Katarzyna Wodarska (ZA)

4- Glosowanie w sprawie w sprawie przystqpienia do sporzadzenia planu
og6lnego dla teren6w znajdujqcych sig w granicach administracyjnych
Gminy Sochocin - czas glosowania: 8 sierpnia2024, godz. 11:lg,wyirit<i: Zn:
13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StQ: 0, BRAK GI_OSU: O, N|EOBECN|: 2

Wyniki imienne: Krzysztof DziggielewskifZA), Jakub Gburzyriski (ZA), pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin jZR1, Oariusz Kujawski (ZA), tzabela
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NtEOBECNty, jotanta Monika
Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski QA), Lukasz Szabrariski (NtEOBECNt),
Katarzy na Wod a rska (ZA)



5. Glosowanie w sprawie zmieniajqca uchwalg w sprawie poboru podatku
rolnego, le6nego i od nieruchomo6ci oraz oplaty targowej w drodze
inkasa, okre6lenia inkasent6w iwysoko6ci wynagradzania za inkaso -

czas glosowania: 8 sierpnia 2024, godz. 11:20, wyniki: ZA:13, PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), lzabela
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika
Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokotowski (ZA), t ukasz Szabrahski (NIEOBECNI),
Kalar zy na Wtoda rska (ZA)

6. Glosowanie w sprawie Wniosek formatny w sprawie przerwy - czas
gtosowania: 8 sierpnia2024, godz. 12:10, wyniki: ZA: 11, PRZECIW: 1,

WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GT OSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (BRAK GI-OSU), Jakub Gburzytiski (ZA), Pawel Giranowski
(ZA), Zbigniew Gontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (PRZECIW, Dariusz
Kujaws{ (ZA), lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska _ -. A(NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz !
Sza bra rl ski (N I EO B EC N I ), Kalarzy na Wtod arska (ZA)

7. Gtosowanie w sprawie zmieniajqca uchwale w sprawie przyjqcia
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i
przedszkolu prowadzonym przez Miasto i Gminq Sochocin - czas
gtosowania: 8 sierpnia2024, godz. 12:25, wyniki: ZA'. 5, PRZECIW: 3,

WSTRZYMUJE Slf: 4, BRAK GI-OSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (BRAK GI-OSU), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski
(PRZECIW), Zbigniew Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (PRZECIW), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz
Kujawski (WSTRZYMUJE SlH, lzabela Ku2niewska WSTRZYMUJE SlH, Stanistaw Kwiatkowski(ZA),
El2bieta Olszewska (NIEOBECNI), Jolanta Monika Olszewska WSTRZYMUJE SIE), Waclaw Rutkowski
(ZA), Piotr Sokolowski (WSTRZYMUJE Slf), Lukasz Szabrafiski (NIEOBECNI), Katarzyna Wtodarska
(PRZECTW)

8. Glosowanie w sprawie w sprawie wyra2enia zgody na sprzedai
nieruchomo6ci gruntowej zabudowanei stanowiqcej wlasno66 Miasta i
Gminy Sochocin u2ytkownikowiwieczystemu - czas gNosowania: 8 sierpnia V
2024, godz. 12:34, wyniki: V\11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE Slf: 1,

BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyfiski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek WSTRZYMUJE SlD, Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
(ZA),lzabela Ku2niewska (PRZECIW), Stanislaw Kwiatkowski(ZA), El2bieta Olszewska (NIEOBECNI),
Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrafiski
(NIEOBECNI), Katarzyna Wodarska (ZA)

9. Gtosowanie w sprawie w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2
nieruchomoSci gruntowej zabudowanej stanowiqcej wlasno66 Miasta i
Gminy Sochocin u2ytkownikowiwieczystemu - czas gtosowania: 8 sierpnia
2024, godz. 12:35, wyniki: ZA:11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE Slf: 1,

BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne: Krzyszlol Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyfiski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek WSTRZYMUJE SIE), Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
(ZA),lzabela Ku2niewska (PRZECIW), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (NIEOBECNI),



Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski
(N I EOBECN l), Katarzyna Wodarska (ZA)

Uczestnictwo w glosowan iach

1. Dziqgielewski Krzysztof: 7/9
2. Gburzyfski Jakub: 9/9
3. Giranowski Pawet g/g
4. Gontarek Zbigniew: 9/g
5. Gwiazdowski Slawomir: g/g
6. Karabin Jer:zy: 9/9
7. Kujawski Dariusz: 9/9
8. Ku2niewska lzabela: 9/9
L Kwiatkowski Stanislaw: 9/9
l0.Olszewska Jolanta Monika: g/9
11. Rutkowski Wactaw: 9/9
12. Sokotowski Piotr: 9/9
1 3. Wtodarska Katarzyna: 9/9

Przygotowat(a): lwona Biatqcka
t{

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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